

# “Sights of Moscow”

---

ПОДГОТОВИЛ САФОНОВ ЕВГЕНИЙ  
СТУДЕНТ ГРУППЫ РРТТ-22-91

Moscow is full of various and beautiful sights,  
but mine will be about the Ostankino TV tower

---



Москва полна различных и красивых достопримечательностей, но моя будет о Останкинской телебашне

---



The construction of this television tower began back in 1960, and ended 7 years later, after which it began to operate.

---



Строительство этой телебашни началось еще в 1960 году, и закончилось спустя 7 лет, после чего она начала работать.

---



The Ostankino TV Tower is the tallest building in Europe and Russia, and has a height of 540 meters. It offers views of almost the entire city..

---



Останкинская телебашня является высочайшим сооружением Европы и России, и имеет высоту в 540 метров. С нее открывается вид почти на весь город.

---



Inside the TV tower there is a restaurant, a concert hall and a panoramic observation deck. The television tower also broadcasts television and radio channels throughout Moscow and the region.

---





Внутри телебашни находится ресторан, концертный зал и панорамная смотровая площадка. Так же телебашня вещает теле и радио каналы на всю Москву и область.

---

